

SHANDONG FANGZHI JINGJI

山东纺织经济

SHANDONG TEXTILE ECONOMY

- 
- 政府会计准则制度下行政事业单位预算绩效管理效能提升对策探讨
 - 黄河战略背景下山东半岛城市群的龙头发展路径
 - 企业漂绿的经济后果及其治理研究
 - 财务数智化对企业财务管理的影响与挑战
 - “以学生为中心”的贵州高校工商管理专业人才培养模式重构

2023年 第40卷 第6期 (总第316期)

山东纺织经济

SHANDONG FANGZHI JINGJI

1984 年创刊 月刊 公开发行 2023 年 第 40 卷第 6 期 (总第 316 期)

主管单位：山东省人民政府国有资产

监督管理委员会

主办单位：山东省化学纤维研究所

主 编：邢立华

编辑出版：《山东纺织经济》编辑部

地 址：山东省潍坊市奎文区

新华路 1415 号

电 话：0536-8886039

18553684681

邮 编：261041

电子邮箱：sdfzjj@163.com

订购发行：《山东纺织经济》编辑部

发行范围：公开发行

广告发布：3700005067

印 刷：山东水文印务有限公司

出版日期：2023 年 6 月 20 日

国际标准连续出版物号：

ISSN 1673-0968

国内统一连续出版物号：

CN 37-1233/F

目 次

研究探讨

- 1 政府会计准则制度下行政事业单位预算绩效管理效能提升对策探讨 孙居莲
5 黄河战略背景下山东半岛城市群的龙头发展路径 罗 兰
9 企业漂绿的经济后果及其治理研究 张怀玉
13 中国汉服品牌营销中的问题与对策研究 张 源, 杨春慧

管理论坛

- 18 财务数智化对企业财务管理的影响与挑战 孟 露
22 企业实施全面预算管理存在的问题及对策研究 王林惠

纺织专论

26 棉织物阻燃整理研究进展

..... 罗耀发

教学园地

31 “以学生为中心”的贵州高校工商管理专业人才培养

模式重构 王站杰, 王莎莎

35 人力资本对高校毕业生就业影响效应研究

..... 杨明煌

39 数字经济时代地方高校会计专业人才培养模式研究

..... 朱海英, 朱盼盼

44 纺织加工化学教学改革初探

..... 解开放, 周 蓉, 蒋国华, 刘 超, 谭冬宜

48 文化自信背景下“服装立体裁剪”课程的创新性教学

探索 周洪梅

- 中国学术期刊综合评价数据库来源期刊
- 《中国期刊网》全文收录期刊
- 《中国学术期刊(光盘版)》全文收录期刊
- 《万方数据——数字化期刊群》入网期刊
- 《中国核心期刊(遴选)数据库》收录期刊
- 中文科技期刊数据库原文收录期刊
- 中国报刊指南信息库收录期刊

注 意

全体著作权人请注意：论文提交《山东纺织经济》期刊发表，一经录用，本论文数字化复制权、发行权、汇编权及信息网络传播权将独家授予《山东纺织经济》期刊编辑部，并许可《山东纺织经济》编辑部转授权给《中国学术期刊(光盘版)》电子杂志社(中国知网)、万方数据期刊股份有限公司(万方数据-数字化期刊群)、重庆维普资讯有限公司(中文科技期刊数据库)、北京国研网信息有限公司(国研网)、北京世纪超星信息技术发展有限责任公司(超星期刊域出版平台)、武汉鼎森世纪科技有限公司(博看网)使用。如不同意《山东纺织经济》编辑部转授权给上述单位使用，请提前提出正式声明(电子邮件、信函均可)。如有疑问，请来电、来函咨询。

SHANDONG TEXTILE ECONOMY

No.6, Volume 40, 2023, (Total No. 316)

CONTENTS

Administrative Department:

Shandong Provincial State-owned Assets Supervision and Administration Commission

Sponsor Department:

Shandong Chemical Fiber Research Institute

Editor-in-Chief: Xing Lihua

Edited and Published by: Editorial Department of *Shandong Textile Economy*

Address: No. 1415, Xinhua Road, Kuiwen District, Weifang, Shandong, P.R.China

Tel: 0536-8886039 18553684681

Postcode: 261041

E-mail: sdfzjj@163.com

Publicly Distributed by: Editorial Department of *Shandong Textile Economy*

Advertising Publication No.:

3700005067

Printer: Shandong Shuiwen Printing Co., Ltd.

Publication Date: June 20, 2023

ISSN 1673-0968

CN 37-1233/F

• Research & Discussion •

Discussion on Measures to Improve the Efficiency of Budget Performance Management in Administrative Institutions under the Government Accounting Standards System

..... Sun Julian (1)

Leading Development Path of Shandong Peninsula City Group under Yellow River Strategy Luo Lan (5)

Research on Economic Consequences of Corporate Greenwashing and Its Governance Zhang Huaiyu (9)

Research on the Problems and Countermeasures of Brand Marketing of Han Chinese Clothing

..... Zhang Yuan, Yang Chunhui (13)

• Management Forum •

Impact and Challenges of Financial Digital Intelligence on Financial Management of Enterprises Meng Lu (18)

Research on Problems and Countermeasures of Enterprises in Implementing Comprehensive Budget Management

..... Wang Linhui (22)

CONTENTS (CONTINUE)

• Textile Symposium •

- Research Progress of Flame Retardant Finishing of Cotton FabricsLuo Yaofa (26)

• Teaching Symposium •

- Study on Reconstruction of Student-centered Training Model for Professional Talents Training of Business Administration in Guizhou UniversitiesWang Zhanjie, Wang Shasha (31)
Research on Effect of Human Capital on Employment of College Graduates.....Yang Minghuang (35)
Research on Cultivation Mode of Accounting Professionals in Local Colleges and Universities in the Era of Digital EconomyZhu Haiying, Zhu Panpan (39)
Primary Exploration on Teaching Reform of “Textile Processing Chemistry”Xie Kaifang, Zhou Rong, Jiang Guohua, Liu Chao, Tan Dongyi (44)
Innovative Teaching Exploration of “Three-dimensional Cutting of Clothing” Course under Background of Cultural Self-confidenceZhou Hongmei (48)

Notice

Please note to all copyright owners: the paper is submitted to the journal *Shandong Textile Economy* for publication. Once accepted, the digital reproduction right, distribution right, compilation right and information network dissemination right of this paper will be exclusively granted to the editorial department of the journal *Shandong Textile Economy*, and the editorial department of *Shandong Textile Economy* will be permitted to sub-authorize this paper to Chinese journal data platforms such as China National Knowledge Infrastructure (CNKI), Wanfang Data and Chongqing VIP Information Co., Ltd. If you do not agree on the sub-authorization of the editorial department of *Shandong Textile Economy* to the above-mentioned units, please make a formal statement in advance (email and letter are acceptable). If you have any question, please call, or write to us.

山东纺织经济

第四十卷

第六期（总第三一六期）

二〇一三年

SHANDONG FANGZHENG JI

广告发布登记：鲁广发登字 3700005067

万方数据



ISSN 1673-0968



9 771673 096232

